
Hjelp fra Den 
hellige ånd

Konferansenotater

Dette lærer meg:

Husk hvem du er

Dette lærer meg:

Tro på  
Jesus Kristus

Dette lærer meg:

Vandre på stien 
sammen med ham

Dette lærer meg:
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President Eyring sa at han føler seg 

oppmuntret når han leser historien om da 
Nephi hentet messingplatene fra Laban. Nephi 
visste ikke nøyaktig hva han skulle gjøre, men 
han ble veiledet hvert øyeblikk av Den hellige 
ånd. Når Herren ber oss om å gjøre noe 

vanskelig, vil Den hellige ånd hjelpe oss også.

Eldste Stevenson oppfordret oss til å stoppe 

hver gang vi ser oss selv i et speil og si: “Oi, se 

på meg! Jeg er fantastisk! Jeg er et Guds 

barn! Han kjenner meg! Han er glad i 

meg!” Å gjøre dette vil hjelpe oss 

å huske hvem vi egentlig er og 

hvordan Gud og Den hellige ånd 

kan hjelpe oss.

Eldste Costa fortalte historien om da Jesus 

Kristus stillet stormen. Vi har alle stormer eller 

utfordringer i livet som er vanskelige. Men 

vi vil aldri måtte møte dem alene. Å ha tro 

på Jesus Kristus vil gi oss den kraft og fred vi 

trenger for å møte enhver storm.

President Freeman fortalte en historie om 
da hun ønsket å besøke en spesiell sti, selv om 
ankelen hennes var skadet. Hun kunne ikke gå 
på stien alene, så guiden hjalp henne. Akkurat 
som president Freemans guide, vil Jesus Kristus 
hjelpe oss med alle utfordringer når vi gjør 
vårt beste for å holde våre pakter.


